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دريچه

رئیس سازمان مدیریت بحران کشور :
۳۰۰ میلیارد تومان برای فاضلاب اهواز 

و بندر امام پیشنهاد شد
رئیس سازمان مدیریت بحران کشور گفت: پیشنهاد اختصاص 
۳۰۰ میلیارد تومان برای طرح های فاضلاب اهواز و بندر امام 

خمینی داده شده است.
اسماعیل نجار در نشست شورای هماهنگی مدیریت بحران 
خوزستان در اهواز  که با حضور   قاضی زاده هاشمی  نایب  رئیس 
و  فرمانداران  خوزستان،  استاندار  اسلامی،   شورای  مجلس 
اعضای شورای هماهنگی مدیریت بحران استان برگزار شد، از 
پیشنهاد اختصاص ۳۰۰ میلیارد تومان برای طرح های فاضلاب 
اهواز و بندر امام خمینی خبر داد و اظهار داشت:  از این اعتبار 
25۰  میلیارد تومان برای اهواز و 5۰ میلیارد تومان برای بندر 
امام خمینی است.رئیس سازمان مدیریت بحران کشور با بیان 
اینکه  این اعتبار برای تصویب نهایی به سازمان برنامه و بودجه 
ارسال شده است، افزود: همچنین 24 میلیارد تومان به شرکت 
آب و فاضلاب استان داده شد تا برای حل مشکلات آبگرفتگی 

و فاضلاب در مناطق مختلف خوزستان هزینه کند.
وی با بیان اینکه از زمان سیل پارسال تاکنون کار های زیر بنایی 
خوبی در حوزه مدیریت بحران استان انجام شده است، تصریح 
کرد:  در بارش شدید امسال شاهد خسارت های کمتری نسبت 
به سیل پارسال بوده ایم.نجار گفت: یکی از رویکرد های مهم 
از حوادث است و  پیشگیری  سازمان مدیریت بحران کشور 

برنامه ها این سازمان بر این اساس استوار است.
وی بر حمایت مجلس و سایر دستگاه ها از سازمان مدیریت 
بحران کشور تاکید کرد و افزود: اگر هزینه هایی که برای جبران 
خسارت ها زلزله و سیل برای پیشگیری می شد شاهد این گونه 

حوادث در کشور نبودیم.

صادق خرازی خطاب به مدیر مسئول روزنامه کیهان :  
دیدگاه شما کشور را نابود کرده است

شما با تفکر خود و این که بگویید آمریکا می زند و صهیونیست 
ها می زنند؛ کشور را به سمت نابودی می برید.

صادق خرازی خطاب به مدیر مسئول روزنامه کیهان گفت: 
آقای شریعتمداری عزیز شما همان کسی هستید که آن اهانت 
را به آیت ا... سیستانی کردید و رابطه ما با عراق را از اوج به زیر 
آوردید.صادق خرازی دبیرکل حزب »ندای ایرانیان« و حسین 
به  مناظره ای  در  کیهان  روزنامه  مسئول  مدیر  شریعتمداری 
موضوع برجام پرداختند. در بخشی از این مناظره که در برنامه 
»نگاه یک« پای اختلافات سال ۸۸ و اهانت کیهان به آیت ا... 
سیستانی به بحث باز شد.خرازی خطاب به مدیر مسئول روزنامه 
کیهان گفت: آقای شریعتمداری عزیز شما همان کسی هستید 
که آن اهانت را به آیت ا... سیستانی کردید و آن رابطه ما با عراق 

را از اوج به زیر آوردید
شریعتمداری نیز جواب داد: اهانت بود؟!

توبه رسیدید.  به دروازه  بود؛ شما  اهانت  خرازی گفت: حتما 
رئیس جمهور و نخست وزیر عراق موضع گرفت علما موضع 
گرفتند نکند انتظار داشتید حوزه های علمیه هم به خاطر کیهان 
تعطیل شود. چون علی کریمی یک دستبند سبز بسته و خودش 
می گوید اشتباهی سبز بود ادعا می کنید صلاحیت ریاست بر 
فدراسیون فوتبال را ندارد این دیدگاه کشور را نابود کرده است.

شریعتمداری صحبت خرازی را بدون پاسخ نگذاشت و گفت: 
الان هم می گویم کسی که دستبند سبز می بندد صلاحیت 
ندارد.خرازی نیز با جمله ای پرسشی و کنایه آمیز گفت: اگر کسی 

شال سبز انداخت اشکال دارد؟
شریعتمداری پاسخ داد : این سبزی که شما می گویید اشکال 

دارد وگرنه باید بگوییم هیلاری سادات کیلینتون
خرازی هم گفت: شما در کیهان نشستید و خودتان را قیم مردم 

ایران می دانید.

یک حقوقدان :
بی اخلاقی در ایران رایج شده است

یک حقوقدان گفت: باید به داد وضعیت اخلاق در میان فعالان 
و مقامات سیاسی ایران رسید. آنچه که امروز به شکل روزمره 

مورد بی مهری و بی  توجهی قرار می گیرد، اخلاق است.
کامبیز نوروزی در خصوص درگیری فیزیکی نماینده مجلس با 
سرباز راهور، اظهار کرد: نزاع بیرون از مجلس در زمره رفتارها 
و اختیارات نمایندگان قرار نمی گیرد و باید تحت تعقیب کیفری 

قرار بگیرد. 
این حقوقدان افزود: باید به داد وضعیت اخلاق در میان فعالان 
و مقامات سیاسی ایران رسید. آنچه که امروز به شکل روزمره 

مورد بی مهری و بی  توجهی قرار می گیرد، اخلاق است. 
نوروزی گفت: شکایت و محکومیت این نماینده مهم نیست، 
مهم تر این است که فضای سیاست در ایران به گونه ای شده 
که مقامات سیاسی و کسانی که احساس می کنند مصونیت 
دارند، به خودشان اجازه می دهند که هر حرفی را بزنند یا هر 

عملی را مرتکب شوند.
وی با بیان اینکه وضعیت اخلاق در کشور در معرض خطر 
است، گفت: اخلاق مهم تر و فراتر از قانون است و اگر اخلاق 
نباشد، اجرای قانون مشکلی را حل نمی کند.این حقوقدان ادامه 
داد: از آنجایی که چنین رفتاری خلاف شأن نمایندگی است، 
این موضوع در مجلس نیز باید مورد رسیدگی قرار بگیرد اما 
متأسفانه در عرصه سیاست ملاحظه ها و مصونیت ها باعث شده 
است که معیارهای اخلاقی و ارزشی فراموش شود و به طور 
مکرر نقض شود. در مجموع بی ادبی و بی اخلاقی در عرصه 

سیاست در ایران شیوه بسیار رایجی پیدا کرده است.

عضو هیات رئیسه مجلس :
حقوق سربازان چند برابر می شود

مصوبه  درباره  اسلامی  شورای  مجلس  رئیسه  هیئت  عضو 
کمیسیون تلفیق برای وضعیت خدمت سربازی نوشت: حقوق 

سربازان معادل ۷5 درصد یک پایور می شود.
نماینده مردم تهران در مجلس شورای  سیدمحسن دهنوی 

اسلامی در صفحه شخصی خود در توئیتر نوشت:
در جلسه پرچالش کمیسیون تلفیق تصویب کردیم حقوق و 
مزایای سربازان در سال آینده معادل ۷5 درصد یک پایور)همان 
چیزی که در قانون پیش بینی شده( و چند برابر امسال شود؛ حق 
سرباز را باید بدون منت به او بدهیم و سپاسگزارش باشیم؛ این 
مصوبه مقدمه ای است بر ایجاد سازوکارهای سربازی حرفه ای.

نگاه روز

نایب رئیس دوم مجلس :
خوزستان با عقب ماندگي هاي

 بی شماری مواجه است
نایب رئیس دوم مجلس شورای اسلامی گفت: زیر ساخت های 
استان خوزستان به علت جنگ در سال های گذشته و سیل و 

زلزله در سال های اخیر به شدت آسیب دیده است.
مدیریت  شورای  نشست  در  هاشمی  زاده  قاضی  امیر حسین 
بحران استان خوزستان با اشاره به مشکلاتی که در مدت اخیر 
این استان با آنها دست و پنجه نرم می کند، بیان کرد: استان 
خوزستان یک استان زرخیز است و دارای ظرفیت های فراوانی 

است که می تواند منشأ رونق و توسعه برای کل کشور باشد.
قاضی زاده هاشمی افزود: وجود جنگ هشت ساله که خوزستان 
به عنوان کانون اصلی آن به شمار می رود نیز در سال های اولیه 
پیروزی انقلاب اسلامی خوزستان را با عقب ماندگی های بی 
شماری مواجه کرده است هر چند بخشی از آنها در این مدت 
خوزستان  به خسارت های  نیست.وی  کافی  ولی  شده  جبران 
علت  به  گفت:  و  کرد  اشاره  نیز  اخیر  طبیعی  بحران های  از 
بحران های طبیعی از جمله زلزله و سیل این زیرساخت ها نیز 
دچار آسیب و خسارت شده اند.نایب رئیس دوم مجلس شورای 
اسلامی بیان کرد: استان خوزستان به دلیل دسترسی به آب های 
آزاد و دیگر ظرفیت های بالقوه می تواند علاوه توسعه خود موجب 

توسعه دیگر مناطق شود.
 

مدیرکل هواشناسی خوزستان :
خشک ترین دی ماه

 ۱۰ سال گذشته را تجربه کردیم
مدیرکل هواشناسی خوزستان گفت: دی ماه امسال خشک ترین 

ماه دی در ۱۰ سال گذشته بوده است.
محمد سبزه زاری، با اشاره به وضعیت بارندگی در دی ماه امسال، 
سال   ۱۰ در  دی ماه  خشک ترین  امسال،  دی ماه  کرد:  اظهار 
گذشته بوده است و در طول ۳۰ سال گذشته، امسال دومین 

دی ماه خشک را تجربه کرده ایم.
مدت  به  نسبت  امسال،  دی ماه  بارندگی  میانگین  افزود:  وی 
بلند مدت ۸۶  مشابه در سال گذشته، ۶۹ درصد و نسبت به 
درصد کاهش یافته است.مدیرکل هواشناسی خوزستان با اشاره 
به وضعیت بارندگی در ماه های آینده، گفت: وضعیت بارندگی در 
بهمن ماه کمتر از نرمال و اسفندماه و فروردین ماه بیش از نرمال 

پیش بینی می شود.

دبیر کانون سراسری انبوه سازان کشور :
حذف قیمت مسکن

 از سایت ها تصمیم اشتباهی است
تصمیم  به  اشاره  با  کشور  انبوه سازان  سراسری  کانون  دبیر 
ممنوعیت اعلام قیمت مسکن در سایت ها و نرم افزارهای حوزه 
مسکن و اینکه این تصمیم به فعالیت دلالان و واسطه ها دامن 
خواهد زد، گفت: فعالیت سایت ها و نرم افزارها می تواند به ظهور 

نظام حرفه ای خرید و فروش مسکن کمک شایانی کند.
فرشید پورحاجت، اظهار کرد: سایت ها و نرم افزارهایی که در 
امور،  تسهیل  برای  می کنند  فعالیت  مسکن  معاملات  حوزه 
آسان و کاهش هزینه ها  به خدمات  افزایش سطح دسترسی 
و سایت های تخصصی  نرم افزارها  و  ایجاد شده اند  و  طراحی 
فعال در حوزه مسکن کمک شایانی به فراز و فرودهای بازار 
و  راه  وزارت  کشور  در  چرا  اینکه  افزود:  می کنند.وی  مسکن 
شهرسازی و اتحادیه های مشاور املاک، مخالف ارائه قیمت از 
سوی این سایت ها و فعالیت آن ها هستند مساله ای است که 
جای تامل دارد.این کارشناس حوزه مسکن تصریح کرد: سایت ها 
و نرم افزارهای فعال در حوزه معاملات مسکن، به حذف نقش 
دلالان و واسطه گری بازار مسکن که سال ها نقشی اساسی در بر 
هم زدن اوضاع بازار داشته اند، کمک می کند اما ممنوعیت اعلام 
قیمت مسکن در این سایت ها و نرم افزارها به فعالیت دلالان و 

واسطه ها دامن خواهد زد.
پورحاجت عنوان کرد: چارچوب تصمیمات اتخاذشده در خصوص 
ممنوعیت اعلام قیمت مسکن در این سایت ها و نرم افزارها، 
چارچوب کارشناسی و حساب شده ای نیست و در این خصوص 
باید کار کارشناسی بهتری انجام شود تا شاهد تعادل بخشی به 

قیمت مسکن در بازار مسکن باشیم.
وی افزود: سایت ها و نرم افزارهای فعال در بخش مسکن یک 
روزه متولد نشده اند و سال ها است که فعال هستند. این سایت ها 
هم در زمان رکود و هم در زمان رونق بازار مسکن فعال بوده اند 
و اینکه به یک باره تصمیماتی اتخاذ می شود تا قیمت مسکن از 
سایت ها حذف شود باید گفت که تصمیمی خلاف جهت بازار 
مسکن است. پورحاجت گفت: به دلیل اینکه در کشور، نظام 
حرفه ای خرید و فروش مسکن نداریم، با مشکلات بسیاری در 
این حوزه معاملات مواجه هستیم و از این رو در بازار مسکن 
شاهد فعالیت دلالان و واسطه ها هستیم. در این زمینه فعالیت 
سایت ها و نرم افزارها می تواند به ظهور نظام حرفه ای خرید و 

فروش مسکن کمک شایانی کند.

وزیر بهداشت : 
رهبری استفاده از واکسن 
خارجی را منع نکرده است

"برای  گفت:  پزشکی  آموزش  و  درمان  بهداشت،  وزیر 
واکسیناسیون گروه های پر خطر برنامه هایی داشتیم و رهبر 
معظم انقلاب منعی برای واکسیناسیون با واکسن خارجی مورد 

تایید قبل از تولید واکسن داخلی نداشتند."
سعید نمکی، وزیر بهداشت در حاشیه بازدید از پلیس راهور ناجا 
با بیان اینکه یکی از ابعاد سخت کار مدیریت ترددها است، 
افزود: "برای واکسیناسیون گروه های پر خطر برنامه هایی داریم 

که طبق آن پیش خواهیم رفت."
برای  منعی  اسلامی  انقلاب  معظم  »رهبر  کرد:  تاکید  وي 
واکسیناسیون با واکسن خارجی مورد تایید قبل از تولید واکسن 

داخلی نداشتند.« 
رهبر معظم انقلاب نوزدهم دی ماه در سخنانی تلویزیونی ورود 
واکسن آمریکایی و انگلیسی به کشور را ممنوع اعلام کردند و 
گفتند: "آمریکایی ها اگر توانسته بودند واکسن تولید کنند این 
افتضاح کرونایی در کشورشان به وجود نمی آمد که در یک روز 
حدود 4 هزار نفر تلفات داشته باشند. ضمن اینکه اساساً به آنها 
اعتمادی نیست و گاهی این واکسن ها برای آزمایش بر روی 

ملت ها است."

در نامه ای به دبیر کارگروه ستاد تنظیم بازار ؛  مرغداران خواستار افزايش قیمت مرغ شدند

سعید اوحدی :  اجازه قلع و قمع مدارس شاهد را نمی دهیم

رئیس هیات مدیره انجمن شرکت های هواپیمایی :

برای حذف عوارض  غیرمرتبط در حال رايزنی هستیم

در خصوص عدم اجرای صحیح قانون یارانه معیشتی ؛ نمايندگان از دولت شکايت کردند

اعتراض بازنشستگان به سخنان مجری صداوسیما :

رسانه ملی موضوعات را وارونه جلوه می دهد

خوزستان  عالیات  عتبات  بازسازی  ستاد  رئیس 
ساخت صحن  معین  عنوان  به  ستاد  این  گفت: 
حرم  در  )س(  زینب  حضرت  هاشم  بنی  عقیله 
مطهر امام حسین)ع( در کربلای معلا تعیین شد.

حجت الاسلام سیدمحمود موسوی افزود: برای 
زینب)س(  حضرت  صحن  ساخت  در  مشارکت 
موکب های اربعین در خوزستان برای جمع آوری 
اهل  محب  و  متدین  مردم  کمک های  جذب  و 

بیت عصمت و طهارت)ع(وارد عمل شدند.
وی با بیان اینکه مردم خوزستان همواره پشتیبان 
و  عراق  در  مطهر  حرم های  توسعه  طرح های 
سوریه بوده اند و این بار در طرح ساخت صحن 
پیشرفت  با  اکنون  هم  که  )س(  زینب  حضرت 
4۰درصدی در حال انجام است فعالانه مشارکت 
موکب های  کرد  امیدواری  ابراز  داشت  خواهند 
در  برجسته  و  محوری  نقش  تاکنون  که  اربعین 
میزبانی از زائران امام حسین)ع( داشته اند این بار 
نیز برای جذب مشارکت های مردمی به صورت 

جهادی ورود کنند.
رئیس ستاد بازسازی عتبات عالیات خوزستان در 
ادامه با بیان اینکه طرح ساخت صحن حضرت 
زینب)س( برای رفاه حال و استراحت زائران امام 

می شود  آماده  آینده  سال  اربعین  در  حسین)ع( 
افزود:موکب داران اربعین حسینی استقبال خوبی 
از مشارکت در ساخت صحن حضرت زینب)س( 
نیز  نشست هایی  خصوص  این  در  و  داشته اند 

برای هماهنگی بیشتر برگزار شده است.
* هر خوزستانی یک پاکت سیمان

خوزستان  عالیات  عتبات  بازسازی  ستاد  رئیس 
ساخت  در  مردم  گسترده  مشارکت  برای  گفت: 

 ، معلا  کربلای  در  زینب)س(  حضرت  صحن 
فعال  سیمان"  پاکت  یک  "هرخوزستانی  پویش 
افزود:  موسوی  الاسلام  حجت  است.  شده 
2۰۰هزار  هزینه  حداقل  خوزستانی  هر  چنانچه 
کند  تامین  را  سیمان  پاکت  یک  خرید  ریالی 
سرانجام  به  زینب)س(  حضرت  صحن  ساخت 
یک  در  اینکه  بیان  با  رسید.وی  خواهد  نهایی 
و  عصمت  بیت  اهل  دوستدار  مردم  اخیر  دهه 

طهارت)س( وزستان درهمه پروژه های بازسازی 
از  بسیاری  افزود:  اند  بوده  فعال  عالیات  عتبات 
ایوان  طلاکاری  همچون  بازسازی  های  طرح 
حرم حضرت علی)ع( و گنبد بارگاه ملکوتی آن 
حضرت به صورت اختصاصی با مشارکت مردم 

خوزستان انجام شده است.
موکب های  زیرساخت  سازی  آماده  ادامه   *

اربعین در مرز چذابه
 ، مردمی  های  مشارکت  جذب  کمیته  رئیس 
خوزستان  حسینی  اربعین  ستاد  اسکان  و  تغذیه 
زیرساخت های موکب های  آماده سازی  ادامه  از 
اربعین در مرز چذابه توسط موکب داران خبرداد.

هم  افزود:  ادامه  در  موسوی  الاسلام  حجت 
 ، اندیمشک   ، شوش  اربعین  موکب های  اکنون 
ماهشهر و اهواز در زمینه ساخت وساز موکب ها 

در مرز چذابه فعال هستند.
ایام  آینده  سال  از  اینکه  به  توجه  با  گفت:  وی 
موکب های  می گیرد  قرار  گرما  فصل  در  اربعین 
اربعین باید امکانات سرمایشی از جمله یخ ساز، 
کولر و دیگر وسایل سردکننده را در مرز چذابه 
برای پذیرایی و میزبانی از زائران اربعین حسینی 

فراهم کنند.

خبر خوش برای دوست داران اهل بیت )ع( ؛

ساخت صحن حضرت زینب)س( به خوزستانی ها رسید

به منظور جلوگیری از بروز بحران مجدد در بازار تولید و مصرف و 
استمرار و پایداری تولید و اشتغال با ایجاد رغبت و انگیزه در بین 
مرغداران ترتیبی اتخاد فرمائید تا به قید فوریت نسبت به طرح و 
تصویب قیمت جدید مرغ در ستاد تنظیم بازار کشور اقدامات لازم 

را مبذول فرمایند.
کانون سراسری مرغداران گوشتی در نامه ای به دبیر کارگروه ستاد 
خواستار  کشاورزی  جهاد  وزارت  دام  امور  معاونت  و  بازار  تنظیم 
مصوب  نرخ  افزایش  به  توجه  با  مرغ  مصوب  قیمت  اصلاح 

مؤلفه های تولید شد.
کانون سراسری مرغداران گوشتی در نامه ای به دبیر کارگروه ستاد 

خواستار  کشاورزی  جهاد  وزارت  دام  امور  معاونت  و  بازار  تنظیم 
مصوب  نرخ  افزایش  به  توجه  با  مرغ  مصوب  قیمت  اصلاح 

مؤلفه های تولید شد.در این نامه آمده است.
افزایش قیمت مؤلفه های تولید مرغ در ستاد تنظیم  به  با عنایت 
هزار   ۱۷ به  ریال  هزار   ۱5 از  ذرت  قیمت  افزایش  و  کشور  بازار 
 2۸ از  و جوجه  ریال  هزار  به ۳۳  ریال  هزار  از 2۷  و سویا  ریال 
سایر  و  هزینه های حمل  افزایش  و  ریال  هزار   42 به  ریال  هزار 
هزینه های تولیدی و اثر مستقیم این تغییرات قیمتی بر قیمت تمام 
شده هر کیلوگرم مرغ زنده و گرم، متأسفانه علیرغم پیگیری ها و 
درخواست های متعدد اقدامات لازم از سوی وزارت جهاد کشاورزی 

و وزارت صمت جهت ارسال آنالیز به ستاد تنظیم بازار و تصویب 
قیمت جدید مرغ متناسب با افزایش قیمت مؤلفه های تولید صورت 
نمی گیرد و این رویه و رویکرد اجحاف در حق مرغداران بوده و 
ارسال  لذا ضمن  آنان وارد می نماید و  بر  زیان های مالی فراوانی 

مجدد آنالیز قیمت تمام شده هر کیلوگرم مرغ استدعا می شود.
به منظور جلوگیری از بروز بحران مجدد در بازار تولید و مصرف و 
استمرار و پایداری تولید و اشتغال با ایجاد رغبت و انگیزه در بین 
مرغداران ترتیبی اتخاد فرمائید تا به قید فوریت نسبت به طرح و 
تصویب قیمت جدید مرغ در ستاد تنظیم بازار کشور اقدامات لازم 

را مبذول فرمایند.

شدن  دولتی  غیر  بر  مبنی  پیشنهادی  درباره  شهید  بنیاد  رئیس 
مدارس شاهد توضیح داد و گفت: حکم قلع و قمع برای مدارس 

صادر نخواهد شد.
سعید اوحدی رئیس بنیاد شهید و امور ایثارگران در حاشیه دیدار با 
وزیر آموزش و پرورش، اظهار کرد: فصل مشترک بسیار جدی بین 
بنیاد شهید و وزارت آموزش و پرورش وجود دارد آن هم تعلیم و 
تربیت است، وزارت آموزش و پرورش متولی تعلیم و تربیت و بنیاد 
شهید رسالت بزرگ ترویج فرهنگ ایثار و شهادت را برعهده دارد.

وزارت  و  شهید  بنیاد  معاونان  از  متشکل  کارگروهی  گفت:  وی 
باشند  داشته  مشترکی  جلسات  تا  شد  تشکیل  پرورش  و  آموزش 
اعتقاد ما این است امروز در حوزه تعلیم و تربیت و ترویج فرهنگ 
حجت های  عنوان  به  را  بزرگی  برکات  خداوند  شهادت  و  ایثار 

ظاهری خود در اختیار ما قرار داده است.
رئیس بنیاد شهید گفت: امروز مکتب شهید سلیمانی را به عنوان 
عصاره همه فضائل ارزشی، اخلاقی و شخصیت پردازی فرد تراز 
انقلاب اسلامی داریم، مسئولیت تدوین سند ملی ایثار و شهادت 
قرار  شهید  بنیاد  عهده  به  فرهنگی  انقلاب  عالی  شورای  توسط 
داده شده است امیدواریم بتوانیم در نیل به اهداف توسعه فرهنگ 

ایثار و شهادت در بستر تعلیم و تربیت دست پیدا کنیم اگر به این 
دو مقوله بها دهیم به اقتدار معنوی می رسیم که رمز عبور از هر 

مانعی خواهد بود.
* مدارس شاهد غیردولتی می شوند؟

غیردولتی  مدارس  به  شاهد  مدارس  که  پیشنهاد  این  درباره  وی 
تبدیل شوند، عنوان کرد: بحثی که مطرح شد الگوشدن مدارس 
تربیت  و  تعلیم  دغدغه  خانواده ها  از  بسیاری  امروز  است  شاهد 
تأکید  نداشتند  حضور  جنگ  در  اگر  حتی  و  دارند  را  فرزندانشان 
دارند فرزندانشان در مدارس شاهد ثبت نام شوند شاید به این دلیل 
که اینجا تضمین فضائل اخلاقی با امکانات و ظرفیتهای موجود 

بیشتر فراهم است.
و  آموزش  است  این  ما  نگاه  امروز  کرد:  بیان  شهید  بنیاد  رئیس 
است  کرده  نظام  تقدیم  که  شهید  هزار   4۰ از  بیش  با  پرورش 
تقویت  جهت  در  می تواند  که  دارد  اختیار  در  گرانبهایی  گنجینه 
نگاه  بردارد،  گام  مدارس  این  الگوشدن  رویکرد  و  شاهد  مدارس 
همه  در  شاهد  مدارس  تقویت  پرورش  و  آموزش  و  شهید  بنیاد 

حوزه های علمی و اخلاقی است.
غیردولتی  درباره  افراد  برخی  سوی  از  پیشنهادی  افزود:  اوحدی 

با  اما  دادیم  قرار  بررسی  مورد  و  شد  مطرح  شاهد  مدارس  شدن 
باشند،  دارد مدارس شاهد  تأکید  قانون  بالادستی،  اسناد  به  توجه 
۱۳5۰ مدسه شاهد در سراسر کشور داریم و با استقبال خوبی که 
خانواده ها برای ثبت نام در مدارس شاهد دارند شاهد تقویت این 

مدارس خواهیم بود.
تربیت  و  تعلیم  به موضوع  نسبت  بلندی  نگاه  اگر  داد:  ادامه  وی 
که  مواردی  از  یکی  و  مسائل کوچک حل می شود  باشیم  داشته 
کارگروه مشترک وزارت آموزش و پرورش و بنیاد شهید در دست 
مدارس  ملکی  اسناد  برخی  در  که  است  اختلافی  دارد،  بررسی 
مشاهده می شود بنده اطمینان دارم با رویکرد خوبی که امروز در 

این دو مجموعه است این مسئله به نتیجه می رسد.
قمع  و  قلع  حکم  مدارس  برخی  اینکه  درباره  شهید  بنیاد  رئیس 
دهیم  نمی  اجازه  شهید  بنیاد  در  وقت  هیچ  کرد:  بیان  گرفته اند، 
حکم قلع و قمع آن هم در حوزه تعلیم و تربیت اتفاق بیفتد و در 
عین حال اینکه قانون محدودیت هایی را برای هرمجموعه ایجاد 
کرده است که باید ضوابط قانونی هم حتما لحاظ شود ولی رویکرد 
ما حل مسائل در چارچوب قوانین است و به هیچ وجه اجازه قلع 

و قمع نخواهیم داد، نگاه ما تقویت حوزه تعلیم و تربیت است.

با  رایزنی  از  هواپیمایی  شرکت های  انجمن  هیئت مدیره  رئیس 
از شرکت های هواپیمایی  مجلس برای حذف عوارض غیرمرتبط 
)سازمان  ایکائو  نظر  از  عوارض   این  که  شد  یادآور  و  داد  خبر 

بین المللی هوانوردی غیرنظامی( وجاهت قانونی ندارند.
یونس دقیق کیا با اشاره به رایزنی های انجام شده از سوی هیات 
مدیره این انجمن با رئیس و نمایندگان مجلس شورای اسلامی 
به منظور حذف عوارض غیرمرتبط از ایرلاین ها، اظهار کرد: اکنون 
تلفیق  کمیسیون  در  عوارض  حذف  جهت  ایرلاین ها  درخواست 

مطرح شده است و منتظر نتیجه هستیم.
وی گفت: تاکنون چهار نوع عوارض شامل شهرداری، هلال احمر، 

فرودگاهی و ایمنی بر ایرلاین ها وضع شده است و اکنون برخی ها 
به  نیز  را  اورژانس  عنوان  با  دیگری  عوارض  تا  هستند  درصدد 
اینکه  بر  علاوه  موضوع  این  که  کنند  اضافه  عوارض ها  مجموع 
باعث افزایش نرخ بلیت می شود، همچنین چالش های جدیدی را 

برای شرکت های هواپیمایی ایجاد خواهد کرد.
بین المللی  )سازمان  ایکائو  مصوبات  طبق  کرد:  اظهار  دقیق کیا 
هوانوردی غیرنظامی(، هر عوارضی که بر ایرلاین ها وضع می شود 
باید در صنعت هوانوردی هزینه شود؛ بنابراین عوارضی که خارج از 

این صنعت وضع شود، وجاهت قانونی از نظر ایکائو ندارد.
یاتا  در  گفت:  هواپیمایی  انجمن شرکت های  هیات  مدیره  رئیس 

)انجمن بین المللی حمل ونقل هوایی( نیز روال بر همین گونه است، 
خیریه  عوارض  را  هلال احمر  عوارض  اینکه  دلیل  به  یاتا  اکنون 
تشخیصی داده از دادن کد بر این عوارض خودداری کرده است 
و در نتیجه شرکت های هواپیمایی نتوانسته اند این عوارض را به 

هلال احمر پرداخت کنند.
از  تا  داریم  درخواست  مجلس  نمایندگان  از  ما  کرد:  تصریح  وی 
وضع هرگونه عوارض جدید بر ایرلاین ها خودداری کنند و سایر 
عوارض ها را نیز که بی ارتباط با صنعت حمل ونقل هستند، حذف 
دچار  و  دهد  ادامه  خودش  فعالیت  به  بتواند  این صنعت  تا  کرده 

چالش های متفرقه نشود.

قانون  اجرای صحیح  دنبال عدم  به  نمایندگان مجلس  از  جمعی 
تامین کالاهای اساسی)یارانه معیشتی( از دولت به کمیسیون اصل 

۹۰ مجلس شکایت کردند.
مجلس  در  کاشمر  مردم  نماینده  بین  نیک  جواد  حجت الاسلام 
شورای اسلامی اظهار داشت: ما در راستای اجرای صحیح قانون 
انجام  کار  دو  معیشتی  یارانه  همان  یا  اساسی  کالاهای  تأمین 
دادیم، یکی از این کارها این بود که به دولت مفصل تذکر دادیم. 

نمایندگان هم در این رابطه هم تذکر دادند و هم شکایت کردند.
وی افزود: در حال حاضر شکایت نمایندگان از دولت در خصوص 

یارانه معیشتی در کمیسیون اصل ۹۰  عدم اجرای صحیح قانون 
مجلس مطرح شده است

نیک بین ادامه داد: البته ما به همراه سایر نمایندگان به دولت تذکر 
دادیم که چرا به طور واضح بیان نمی کند که به چند نفر و به چه 

شکلی خدمات یارانه ها را ارائه می کند.
همچنین  اسلامی  شورای  مجلس  در  کاشمر  مردم  نماینده 
ناعادلانه ای  بگویم  بهتر  یا  و  ناروا  تبعیض های  کرد:  خاطرنشان 
این  به  نسبت  مختلف  روستاهای  و  شهرستان ها  در  دولت  که 

تقسیم بندی ها انجام می دهد.

وی در پاسخ به این سوال که در حال حاضر شکایت نمایندگان 
از دولت در چه مرحله ای است، گفت: چند روز پیش دیدم که 
دولت  از  شکایت  برای  امضا  آوری  جمع  حال  در  نمایندگان 
بودند و قطعا این شکایت در کمیسیون اصل ۹۰ مجلس مطرح 

شده است.
محرز  در صورت  که  سوال  این  به  پاسخ  در  بین همچنین  نیک 
شدن تخلف دولت و عدم اجرای صحیح قانون کالاهای اساسی 
در کمیسیون اصل نود آیا این پرونده به قوه قضائیه ارسال خواهد 

شد یا خیر، گفت: قطعا این اتفاق خواهد افتاد.

جمعی از بازنشستگان در اعتراض به صحبت های یکی از مجریان 
مساله  رسانه،  این  مجری  گفته  برخلاف  می گویند:  صداوسیما 
وخامت حال  موجب  که  است  دولت  این  و  است  برعکس  کاملا 
صندوق های بازنشستگی شده.در روزهای گذشته، یکی از مجریان 
صداوسیما در اظهاراتی در ارتباط با معضل صندوق ها و تورم گفته 
است: "به علت ورشکستگی و وضع خراب بسیاری از صندوق های 
خودش  جیب  از  بازنشستگان  به  داره  دولت  عملا  بازنشستگی، 
حقوق  نمی توانند  بازنشستگی  های  صندوق  وقتی  میده.  حقوق 
هم  دولت  دولت،  جیب  تو  می کنند  دست  بدهند  را  بازنشستگان 

دست می کنه تو جیب من و شما پول درمیاره و این می شه تورم."
جمعی از بازنشستگان و از جمله شورای بازنشستگان ایران در این 
برعکس  کاملًا  مساله  می گویند:  اظهارات  این  از  انتقاد  با  رابطه 
است و این دولت است که موجب وخامت حال صندوق ها شده و 

سرمایه های مزدبگیران را صیانت نکرده است.
این بازنشستگان معتقدند؛ ورشکسته شدن صندوق ها، چه ارتباطی 
به کارگران و سایر مزدبگیران دارد؟ کارگران شاغل و بازنشسته 

شاکیان صندوق ها علیه دولت ها هستند.
یک  مورد  در  فقط  کردند:  اعلام  بیانیه ای  در  بازنشستگان  این 

سهم  بابت  هم  ریال  یک  دولت  که  است  سال   4۰ صندوق، 
با  و  نپرداخته  اجتماعی  تامین  صندوق  به  خود  درصدی   ۳
به  را  بازنشستگی  صندوق  قدرتمند ترین  مکرر  استقراض های 
کسری  تعرض  و  دست اندازی  عرصه  خود  خلوت  حیاط  عنوان 
بر  بالغ  اکنون  هم  به طوری که  است،  داده  قرار  خود  بودجه های 
سود  تنها  است.  بدهکار  این صندوق  به  تومان  هزارمیلیارد   ۳۰۰
از منابع صندوق( می تواند مستمری مکفی به  این مبلغ )مستقل 
بازنشستگان ارائه دهد. وضعیت سایر صندوق ها از جمله صندوق 

بازنشستگی کشوری و صندوق فولاد هم بدتر از این است.


